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Geachte dames en heren, 

 

 

 

Is er door de gemeente al nagedacht over stemmen in corona-tijd? Zo ja, wat is daar uitgekomen? 

Zo nee, wanneer wordt hier aan begonnen?  

Ja. Er wordt hard gewerkt aan de voorbereiding van de organisatie van de verkiezingen. De stembureaus 

en aspirant-stembureauleden zijn aangeschreven. Sommige locaties zijn niet (meer) geschikt en wordt 

gezocht naar alternatieve locaties (bijv. sporthallen, mobiele units, andere locaties of tenten). Vanuit het 

ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties ontvangt de projectgroep regelmatig 

nieuwsbrieven met informatie, tips en adviezen over de organisatie van de verkiezingen. 

Een aantal specifieke vragen :  

Zijn de huidige stemlokalen die de gemeente gebruikt geschikt genoeg om de coronamaatregelen in 

acht te nemen? Hoeveel stemlokalen zouden om reden van niet voldoen afvallen?  

Niet alle 43 stemlokalen zijn geschikt voor de komende verkiezingen. Tot nu toe zijn er 6 afmeldingen van 

de locaties zelf die geen ruimte beschikbaar kunnen/willen stellen. De ruimtes zijn te klein of het gaat om 

zorginstellingen, etc. De overige locaties die wel een ruimte beschikbaar willen stellen komen door de 

afmetingen van de ruimte niet allemaal in aanmerking om de 1,5 meter maatregel te kunnen waarborgen. 

De locaties die zich hebben aangemeld moeten nog bezocht worden om te beoordelen of deze geschikt 

zijn. 

Is er al gezocht naar alternatieve locaties? Hoeveel extra stemlokalen kan dat opleveren? 

Ja. Of en hoeveel extra stemlocaties dit gaat opleveren is nog niet bekend. 

 

 



 

 

Wil het college inzetten op meer stemlokalen dan anders, zodat beter verspreid gestemd kan 

worden? Waarom wel of niet?  

Zoals eerder aangegeven wordt nog gezocht naar locaties. De stembureaus moeten aan veel eisen voldoen 

waaronder toegankelijkheid, ventilatie en grootte. Hierdoor is het moeilijk om een stembureau dichtbij 

voor iedereen in te richten. Momenteel wordt gekeken naar grote locaties waar meerdere stembureaus 

(stemstraten) kunnen worden ingericht.  

Indien we op minder stemlokalen uitkomen, hoe wordt dan de bereikbaarheid verzekerd, met name 

voor stemmers die minder mobiel zijn en voor wie de stembureaus opeens veel verder weg zijn? 

Voor minder mobiele kiezers wordt gekeken naar oplossingen en mogelijkheden (ook vanuit het 

Ministerie), zodat deze groep een stem kan uitbrengen. 

Hoe gaat de gemeente inzetten op het werven van vrijwilligers, nu er mogelijk minder vrijwilligers 

beschikbaar zullen zijn vanuit de ouderen en andere kwetsbare doelgroepen? 

De groep stembureauleden die eerder op een stembureau zitting hebben gehad, is aangeschreven. Via de 

website en intranet (medewerkers gemeente Hilversum) worden nieuwe stembureauleden geworven. Ook 

komt er een landelijke campagne om nieuwe leden aan te trekken.  

Hoe worden vrijwilligers voorbereid op de corona maatregelen tijdens het stemmen, alsmede de 

gangbare zaken, zoals de wettelijke regels, het begeleiden van mensen met een beperking en de 

privacyregels?  

De stembureauleden moeten een verplichte e-learning volgen. Deze vindt plaats in het begin van 2021. 

Deze online cursus wordt aangepast naar de huidige situatie, stemmen in coronatijd. Daarnaast worden 

de stembureauleden via e-mail geïnformeerd over de ontwikkelingen. 

De verkiezingen worden over 3 dagen verspreid. Hiermee wordt rekening gehouden met het aantal 

stembureaus en stembureauleden. 

Er zullen meer issues de kop opsteken, zoals capaciteit en veiligheid bij het (tellen van) stemmen, 

voorzien van materialen, identificatie en mondkapjes, etc. De SP hoopt dat de gemeente al deze zaken 

tijdig oppakt en ruim voor de verkiezingen in orde heeft, zodat we, ondanks de impact van COVID19, 

toch een ordelijke verkiezingen tegemoet kunnen. 

Het college onderschrijft deze wens. 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

  

D. Emmer P.I. Broertjes 

 


